
 

Skolebestyrelsesmøde på Ådum Skole 

Dato:      11.01.2022         Kl.: 18.30 

Sted: Virtuelt – link sendes forud for mødet. 

Mødeleder:  

Sted: Virtuelt 

Tilstede:  

Morten fraværende, ellers alle. 

Punkter: Referat:  

1. Nyt fra Formanden. Et barn trivedes ikke, det er taget op med Helle og vi 

regner med at det er løst. 

Lærer har været hårdhændet – vedkommende møder 

ikke i morgen. Mange har henvendt sig til Niels omkring 

episoden. Orientering til forældre i hele skolen 

nødvendig og ikke kun til pågældende klasse. Resten er 

forvaltningens opgave. Skal eventuelt tale om det på 

klasserne. 

2. Nyt fra Ledelsen. Byggeriet afleveres U12. Krydser fingre. 

Ny elev i 4. betyder at vi nu er på nøjagtigt 60. 

Lærerne arbejder på en vision bestyrelsen skal 

godkende. 

3. Planlægning af kommende 

skolebestyrelsesvalg (udspringer af en 

mail der er sendt fra Skole og 

forældre. 

Hvem genopstiller? Alle er på valg! Morten træder ud. 

Lars, Niels, Janni og Monica genopstiller. Louise ok for 1 

år mere. Laila overvejer til næste gang. 

Niels har spurgt lidt ind til en mor i 0. klasse fra Hoven, 

der ikke er afvisende. 

4. Nytårshilsen fra skolebestyrelsen til 

forældre (hvad har vi gang i osv.). Vi 

lovede at blive mere synlige. ;-)  

Forældre ønsker mere synlighed fra skolen og fra 

bestyrelsen. Så Janni foreslår en nytårshilsen fra 

bestyrelsen. Vedtaget at en nytårshilsen en god ide – 

Janni laver et udkast til det og sender rundt. 

5. Fællesmøde arrangeret af 

Borgerforening her i januar. 

Borgerforeningen holder hvert år fællesmøde for alle 

foreninger. Det er den 19. januar kl. 19.30 i klublokalet 

og der plejer at være en fra skolebestyrelsen. Gerne 

housewarming når skolen er klar og borgerforeningen 

åbent Ådum. Skal det holdes sammen?  

Vedtaget at skolen er åben den dag der er åben Ådum og 
at skolen stadig holder sin eget housewarming. Niels 

deltager i mødet. 

6. Formands og næstformands 

kompetence til at beslutte på 

bestyrelsens vegne. Hvordan stiller vi 

os til dette? 

De må gerne tage beslutninger selv, der skal bare 

orienteres om det til de øvrige medlemmer. Der 

orienteres allerede så vidt det er muligt. Fortsætter som 

hidtil. 



7. Ny formand for bestyrelsen. Morten 

ønsker at trække sig. 

Morten ønsker ikke længere at være formand, så ham 

og Niels bytter post. Det blev enstemmigt vedtaget. 

8. Økonomi (bilag). Der bruges ekstra penge på personale og det er uvist 

hvad der skal bruges til kælder og anden forskønnelse 

efter byggeriets afslutning. Så godt der er noget 

overskud at tage med videre. 

9. Evt. Coronatest i skolen 2 dage om ugen i januar og februar 

indtil videre. Der kommer ikke svar på sundhed.dk hvis 

det er negativt. Forældre må selv afgøre hvor meget og 

hvornår de vil teste hjemme. 

Mødet den 10/3 flyttes til 9/3. 

Møderække 2021/2022: 08.02. – 09.03. – 04.04. – 03.05. – 08.06.   

 

 


